

Referat af bestyrelsesmøde i Odsherreds Hunde og Jagtforening 19/2 2020

1) Velkommen til Frans, godkendelse af dagsorden, underskrivelse af referat

Frans blev budt velkommen i bestyrelsen. Herefter blev referatet fra generalforsamlingen 18/2 underskrevet og dagsordenen til dette møde godkendt.

2) Opfølgning siden sidst

Anne orienterede om at hun havde forsøgt at få fat i kommunens foreningskonsulent, men uden held. Hun ville høre hvordan reglerne er hvis vi lejer os ind, om de kan tilbyde andre arealer osv..

3) Forkvinden har ordet

Anne fortalte om det besøg hun tidligere på dagen havde aflagt hos Kresten. Hun havde fået udleveret alt hun havde bedt om, herunder hævekort til foreningens bankkonti samt et taletidskort til en telefon med et lille restbeløb på 35 kr. Bankkontoen er lige nu spærret og åbnes når banken har modtaget et underskrevet referat fra generalforsamlingen.

4) Træning/Mads

Mads orienterede om den igangværende træning. Der er rigtig god tilslutning og det ser ikke ud til, at starten lige omkring vinterferien har påvirket tilslutningen. Der er en rigtig god stemning omkring træningen.

5) Fordeling af poster og udvalg

Foreningen har en plads i det kommunale Jægerråd. Det blev besluttet at Anne deltager. Hun retter henvendelse til formand Ole Hansen for at fortælle, at det er hende der deltager fremover. Anne forsøger også at få fat i gamle referater fra Jægerrådsmøder for at få indblik i, hvad der er foregået.

6) Indkøb af træningsudstyr, herunder vildt som trænerne ønsker

Det blev aftalt at hundetrænerne skulle spørges om hvad de synes vi mangler og derefter sættes indkøb i gang. Der er jo dels et fint overskud fra det første år og desuden sættes der gang i nogle fondsansøgninger (Se pkt. 8) . Blandt mulige indkøb blev nævnt: Rævedummy, elastik til haredummy, dummykaster, dueflusher og 2 startpistoler. Og så havde Mads talt med Michael om muligheden for at forsyne trænerne med Jakke med tydeligt navn. Mads undersøger og samler svar sammen.

Mads anskaffer ca. 35 plastpæle med stålpids i Harald Nyborg til anvendelse ved træning

7) Rette henvendelse til Rørvig Jagtforening (hvad tanker gør vi os)

Vi drøftede, hvorledes vi skulle reagere på den opfordring, der blev fremsat på generalforsamlingen om at indlede et samarbejde med Rørvig Jagtforening, med henblik på at kunne anvende deres arealer og klubhus i forbindelse med vores træning. Der var i bestyrelsen enighed om, at vores nuværende træningsforhold havde været rigtig fine i forhold til at få gang i vores forening, men at det ikke var et "langtidsholdbart" tilholdssted. At den tætte tilknytning til privat beboelse ikke er ideel på trods af den store gæstfrihed, vi er blevet mødt med. Det blev derfor besluttet at Anne hurtigst muligt skulle tage en kontakt til formand Leif fra Rørvig Jagtforening og med ham drøfte hvordan vi kom videre for om muligt at få et forslag til aftale klar inden generalforsamling i Rørvig Jagtforening 25/10

8) Ansøgning til fonde (Lions, Fonden af 1841 -Mikkel)

Flemming Nybo har nævnt, at der skulle være gode muligheder for at få støtte fra diverse lokale fonde til konkrete anskaffelser, og han vil gerne hjælpe med at udforme ansøgninger. Diverse anskaffelser af træningsudstyr kunne være en mulighed.

9) Eventuelt

Michael undersøger mulighederne for at få lavet pokaler og diverse andre præmier der kan bruges når vi har afslutning på vores træning. Der er afslutning på lydighedstræningen 5/4 og på apporteringen 10/6

10) Dato for næste møde

Vi aftalte at finde en ny dato, når vi vidste hvordan henvendelsen til Rørvig Jagtforening forløb.

Referent Frans Falk